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Geachte heer Van Rijn,

Namens de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport verzoek ik u de Kamer spoedig uw 
reactie te sturen op onderstaand persbericht van ’t Dijkhuis. 

        PERSBERICHT
Overheid int wel eigen bijdrage, zorginstelling géén budget!
De vreemde situatie doet zich voor dat, als instellingen  ouderen met een geldige indicatie opnemen, 
de overheid(CAK) wel de eigen bijdrage vaststelt en int en de instelling niet automatisch het 
zorgbudget krijgt dat bij de indicatie hoort. De staatssecretaris roept wel in de pers en in de tweede 
kamer dat het budget de cliënt volgt maar in de praktijk komt daar niets van terecht. Hij zegt ook dat 
er geld genoeg is om ouderen een plek in een instelling te geven maar daar blijft het dan bij.

Bij ’t Dijkhuis in Bathmen worstelen wij met die situatie. In 2015 wonen er 14 dementerende ouderen 
in een nieuwe afdeling in ons zorgcentrum. Het zorgkantoor bepaalt of het budget wordt toegewezen 
aan de desbetreffende zorginstelling. Het zorgkantoor vergoedt de zorg slechts ten dele/ of helemaal 
niet.  Deze ouderen betalen wel elke maand een door de overheid opgelegde eigen bijdrage( max. 
€2300,-- p. mnd.),afhankelijk van de individuele indicatie en inkomen.
Het Centraal Administratie Kantoor int elke maand de eigen bijdrage en dat bedrag vloeit naar de kas 
voor de AWBZ. Het is onbegrijpelijk dat de zorg die ouderen nodig hebben niet wordt vergoed terwijl 
de overheid wel een eigen bijdrage van deze ouderen ontvangt. 
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De brancheorganisatie actiz beijvert zich al jaren dat de geïndiceerde zorg en de geleverde zorg wordt 
vergoed zodat aanbieders niet worden geconfronteerd met onbetaalde zorg. Als bestuurder van ’t 
Dijkhuis roep ik de staatsecretaris op de daad bij het woord te voegen en te zorgen dat ouderen in de 
instelling van hun keuze kunnen gaan wonen als daar plaats is en dat deze zorg wordt vergoed.

Hoogachtend,
                        
de griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport,

Drs. A.J.M. Teunissen


